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Toto je moja reakcia, keď niekto spomenie, že na Ukrajine, či v Poľsku, môže vybuchnúť atómová
bomba a podporia to tvrdením, že Pfizer predáva jódové tablety. Lenže ten, kto tvrdí, že na týchto
miestach môže buchnúť atómová bomba, tak nevie čo hovorí buď z nevedomosti alebo z hlúposti, či
rovno klame, aby nazbieral body u rôznych elít.

Prečo tvrdím to, čo je v nadpise?

Začnem tam, že anglo-americký močiar s centrálou v Londýne a jeho okultné vedenie nekontroluje
žiadne atómové zbrane napriek tomu, že sústavne vytvára to zdanie a toto je dôvod, prečo som v
kľude. Nehovorím ale to, že nemôžu nafingovať útok špinavou bombou (štandardná bomba, ktorá
rozptýli rádioaktívne izotopy), alebo inak, či tie jódové tablety od Pfizera nie sú pančované ktovie
čím.

Čo by bolo cieľom takéhoto útoku pod falošnou vlajkou?

Nasadenie psej hlavy Rusom a vyvolanie vojny na zakrytie krachu systému. Lenže Rusi vedia o čom
je celá vec minimálne od konca 2013 a na základe toho sformulovali stratégiu a taktiku vedenia
celého konfliktu. Samozrejme, toto nie je jediný dôvod, prečo tvrdím, že skutočná bomba
nevybuchne.

Čo ešte?

Máme tu globálne zákulisie (GP) a Alianciu patriotov, ktorí tiež veľmi dobre chápu, že takto veci
nemôžu ísť ďalej a čím skôr sa tento systém rozsype, tak tým rýchlejšie sa dajú veci prebudovať, a
preto aktívne veci blokujú. Preto hovorím, že maximum čo môže prísť, bude fingovaný útok. Pritom
GP/Aliancia zabezpečí aby sa v prípade nafingovaného útoku celý verejný obraz rozsypal v priebehu
niekoľkých hodín alebo dní, maximálne do dvoch týždňov. Dôvod je jednoduchý: potrebujú znemožniť
vinníkov.

Prečo hovorím o zbieraní bodov?

A toto súvisí s riadením sociálnych systémov. Ide totiž o to, že niekedy človek potrebuje vypustiť
dezinformáciu resp. tolerovať ju, aby dosiahol určitý žiadúci efekt. Konkrétne teraz, tak GP ako aj
močiar tými informáciami o chystanom atómovom útoku sledujú dva veľmi rozličné ciele: močiar
chce postrašiť ovečky, aby prípadnou vojnou v Európe zakryl skutočné dôvody krachu a GP/Aliancia
zas chce upriamiť pozornosť tých menej otupených na to, že aká čvarga je vo vedení toho-ktorého
štátu. Pritom GP a Aliancia sú tí úspešnejší, lebo dokázali vyprovokovať to, aby sa elity štátov doslova
pustili do močiara, do jeho vedenia a do ich chápadiel prakticky na každej fronte.
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